To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 11-09-2023 12:44:59 PM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 11-99-2023 PM 12:44:59 الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 01-10-2023 at Zoom https://us02web.zoom.us/j/89869726402 to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 01-10-2023 الساعة 12:00 في زووم https://us02web.zoom.us/j/89869726402 وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

الموضوع:

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

The first clause: Amending Article (3) of the company's articles of incorporation and Article No. (4) of the articles of association "The objectives of the company" to become the objectives of the holding company. Discussing the amendment of the company's objectives in accordance with the text of Article No. (205) of Companies Law No. (22) of 1997 so that the objectives of the holding company become as follows: 1- Activities of the holding company, objective code (642000): Managing its subsidiaries or participating in the management of other companies. The second item: Discussing the amendment of the supplementary objectives in the contract and statute to become as follows. 1- Opening, managing and closing accounts with banks inside and outside the Kingdom. 2- Entering into agreements and opening accounts with banks, companies and investment and brokerage institutions at home and abroad to facilitate the investment of their funds in the financial markets, commodity markets. 3- Contracting with any government, authority, body, company, or person and obtaining from the aforementioned parties contracts, rights, privileges, or agencies that the company desires to achieve its goals,

البند الأول: تعديل المادة (3) من عقد تأسيس الشركة والمادة رقم (4) من النظام الأساسى "غايات الشركة" لتصبح غايات الشركة قابضة. مناقشة تعديل غايات الشركة وفقالنص المادة رقم (205) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 لتصبح غايات الشركة القابضة على النحو التالى: 1-انشطة الشركة القابضة رمز الغاية(642000) ادارة الشركات التابعة لها أو المشاركة في إدارة الشركات الأخرى التي تساهم بها. استثمار أموالها في الأسهم والسندات، تقديم القروض والكفالات للشركات التابعة لها، تملك براءات الإختراع. البند الثاني: مناقشة تعديل الغايات التكميلية على العقد والنظام الأساسي لتصبح كالأتي. 1- فتح وإدارة وإغلاق الحسابات لدى البنوك داخل المملكة وخارجها 2- الدخول في اتفاقيات وفتح الحسابات مع بنوك وشركات ومؤسسات الاستثمار والوساطة في الداخل والخارج لتسهيل توظيف أموالها في الأسواق المالية واسواق السلع والمعادن الثمينة والعملات. 3- التعاقد مع أي حكومة أو سلطة أو هيئة أو شركة أو شخص والحصول من الجهات المذكورة على عقود أو حقوق أو امتيازات أو توكيلات ترغب فيها الشركة لتحقيق غاياتها، واستعمال وتنفيذ واستغلال تلك العقود والحقوق والامتيازات والتوكيلات. 4- أن تؤسس أو تساهم أو تشتري أو تتعاون أو تدخل مع أي شركة أو شخص أو مشروع أو أعمال أخرى يكون لها مصلحة فيها أو تشترك أو تندمج أو تلحق أو ترتبط أو تتفق بأي شكل من الأشكال مع أي شخص لاقتسام الأرباح وتوحيد المنافع

and using, implementing, and exploiting those contracts, rights. 4- To establish, contribute to, purchase, cooperate with, or enter into with any company, person, project, or other business. 5- The company aims to invest in all economic fields: 1- Establishing companies and/or contributing and/or participating in capital. 2- Managing and/or owning any company, project, or institution, regardless of its type or objectives. 6- The company may invest its money through deposits in banks, and it has the right to borrow. 7- Carrying out all actions that the company deems necessary to achieve its objectives in accordance with the provisions of the law and applicable regulations. To carry out all or any of the above-mentioned matters on its own, through its agents, or in association with others

والتعاون في المشاريع المشتركة والامتيازات وغير ذلك من الأعمال داخل المملكة الأردنية الهاشمية وخارجها. 5- تهدف الشركة إلى الاستثمار في كافة المجالات الاقتصادية: 1- تأسيس الشركات و/أو المساهمة و/أو المشاركة في رؤوس الأموال. 2- إدارة و/أو تملك أية شركة أو مشروع أو مؤسسة مهما كان نوعها أو غاياتها، 6- للشركة أن تستثمر أموالها بإيداعات في البنوك كما يحق لها أن تقترض أو تستدين الأموال اللازمة لعمالها. 7- ممارسة كافة الأعمال التي ترى الشركة أنها لازمة لتحقيق غاياتها وذلك بما يتفق وأحكام القانون والأنظمة المرعية. أن تقوم بجميع الأمور المذكورة أعلاه أو بأي منها بنفسها أو بواسطة وكلاء عنها أو بالاشتراك مع غيرها

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: عزام بشتاوی وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي